
виконавчого комітету
на засіданні

19 листопада відбулось засідання виконавчого комітету 
Славутицької міської ради.

Засідання розпочалось із на
гального питання -  стану роботи 
житлово-комунального господар
ства міста в осінньо-зимовий пері
од 2014/2015 року. Доповідачі: ди
ректор КП «ЖКЦ» І. М. Жаболенко та 
головний інженер КП «УЖКГ» О. В. 
Куделін. Начальник управління еко
номіки та соціального розвитку міс
та В. М. Скиба представив на пого
дження проект рішення 
Славутицької міської ради «Про 
внесення змін та доповнень до 
Програми енергозбереження на 
об’єктах житлово-комунального 
господарства та модернізації сис

тем теплопостачання на 2012-2015 
роки». Члени виконкому схвалили 
програму організації громадських 
та інших робіт тимчасового характе
ру в м. Славутич на 2015-2017 роки 
та затвердили Положення про по
рядок надання та виплати матері
альної допомоги в новій редакції. 
Керуючий справами виконавчого 
комітету М. І. Дроган інформував 
про роботу зі зверненнями грома
дян у виконавчому комітеті 
Славутицької міської ради за 
дев’ять місяців поточного року. За 
результатами аналізу показників у 
порівнянні з аналогічним періодом

минулого року загальна кількість 
звернень збільшилась на 200 і скла
дає 881 звернення. Переважна біль
шість звернень (71%) розглянута в 
строк до 15 днів, 18% -  у місячний 
строк, 9% потребували додатково
го часу і розглядались понад місяць, 
3% перебувають на розгляді. Щодо 
результатів, то картина така: 62% 
звернень громадян задоволено по
вністю, по 35% надані роз’яснення. 
Члени виконкому розглянули звіт 
про виконання міського бюджету 
Славутича за 9 місяців 2014 року, 
який представила начальник управ
ління фінансів Г. В. Зайченко.
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